648—632 PP 2022 et (03 suall (08 st

gt s
Koslaga¥lg Kl w3l
(edly Lot o &adll 3)500))

The technical picture between the aesthetic and the histogram.
L'image technique entre I'esthétique et I'histogramme.
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Abstract :

This research seeks to highlight that critical shift in looking at the artistic picture between
literary criticism. Which considers the artistic image the most prominent value in literary work,
with what it creates or leaves as an aesthetic impression. And between cultural criticism; Which
he considers is just a ploy that has left us in a state of cultural blindness and overlooked systemic
defects. Accordingly, we adopted the historical method to track that shift from the question of
beauty to the question of form, which in turn leads us to move from literary criticism to cultural
criticism.

Keywords: Artistic picture; Literary criticism; layout; Cultural criticism.
Résumé :

Cette recherche cherche a mettre en évidence ce changement critique dans le regard du tableau
artistique entre la critique littéraire. Ce qui considére I'image artistique comme la valeur la plus
importante dans l'ceuvre littéraire, avec ce qu'elle crée ou laisse comme impression esthétique. Et
entre la critique culturelle; Ce qu'il considére n'est qu'un stratageme qui nous a laissé dans un état
de cécité culturelle et négligé les défauts systémiques. En conséquence, nous avons adopté la
méthode historique pour suivre ce passage de la question de la beauté a la question de la forme, qui
a son tour nous conduit a la transition de la critique littéraire a la critique culturelle.

Mots clés : Image artistique; Critique littéraire; agencement; Critique culturelle.
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